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Защо говорим за това?

Защото във филма „Български кораб потъва в бурно море“ деца изпълняват главни роли наравно с възрастните. Специално за ВИЖТЕ интервю
даде Ален Ангелов.

„Български кораб потъва в бурно море“ е нов български филм, заснет край морето. Той ни учи, че в живота не е хубаво да крием истината от децата.
 

Филмът „Български кораб потъва в бурно море“ още не се прожектира в кината. Той беше показан на фестивала „Любовта е лудост“ във Варна.
Такава специална прожекция на един филм се нарича предпремиера.

Във филма участват шест деца. Ален е едно от тях. Той играе  ролята на седемгодишния Петьо, който очаква да тръгне на училище. През лятото го
изпращат при дядо му на село край морето. Там Петьо се запознава с други деца. Той се сприятелява с по-малкия Филип. С него играят на пирати и
четат книга с интересни неща за моряшката професия. Например как се правят морски възли. Бащата на Петьо е моряк. Всички крият от него, че той е
загинал в морето. Накрая само дядо му му казва истината. Ролята на дядото на Петьо изпълнява актьорът Михаил Мутафов. Той играе и в други
филми и в много театрални спектакли. Михаил Мутафов е почетен гражданин на Варна.

Михаил Мутафов и Ален Ангелов преди прожекцията на филма във Варна. © Елена Владова

Създатели и участници във филма „Български кораб потъва в бурно море“ го гледаха за първи път във Варна. Веднага след прожекцията Ален
Ангелов даде интервю за читателите на ВИЖТЕ.



Всички актьори и създатели на филма излизат на сцената, преди той да се прожектира за първи път пред зрители. © Елена Владова

- Участието в "Български кораб потъва в бурно море" първата ти роля във филм ли е?
- „Български кораб потъва в бурно море“ е третият филм, в който играя. Участвам в „Чичо Коледа“. Той излезе миналата година. Играя и в един
американски филм, който още не е излязъл.
- Как те избраха да участваш във филма?
- Избраха ме покрай баща ми. Той е актьор. Извикаха ме на кастинг. След това ми се обадиха и ми казаха: „Избран си. Честито!“. И започнах да
снимам. Много бях радостен!
- Кога снимахте филма?
- Снимахме филма през 2019 година. Чакахме го три години и половина и най-накрая излезе.
- Искаш ли да станеш актьор, когато пораснеш?
- Да, това е една от най-големите ми мечти. Като хоби се занимавам с лека атлетика, рисуване и много други неща.
- Много деца искат да станат актьори. Какво можеш да им кажеш от своя опит?
- Искам да им пожелая късмет. Да вярват в себе си, да не се притесняват.
- Това ли е най-важното – да не се притесняват?
- Да, това е най-важното.
- След като гледа филма за първи път във Варна, доволен ли си от себе си?
- Да, много съм доволен. Направо не се познах! Толкова съм по-малък. Играя невероятно!
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